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Készült: Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének, a Városháza 

nagytermében tartott, 2007. január 31-i üléséről 
  

Jelen vannak: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester  
 12 települési képviselő: 
 Antal Ferenc, Daróczi Tiborné, Dr. Havasi Zoltán, Dr. Kerényi 

Csaba, Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna, Makovinyi Sándor, Pintér 
Sándor (1610 órától) Őze János (1630 óráig), Sümegi Tamás, 
Szenográdi Ferenc, Takács Béla Varga Béla 

 Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 Pifka Vince mb.aljegyző 
 Kissé Szita Mária pénzügyi és intézményirányítási osztályvezető 
 Horváth Róbert építési műszaki és vagyonkezelő osztályvezető 
 Bárányné Márton Melinda műszaki főelőadó 
 Klagyivik Mária jegyzőkönyvvezető 
 Meghívottak és vendégek a mellékelt jelenléti ív szerint 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Üdvözli a megjelenteket, megállapítja, hogy a képviselő-testület határozatképes, és az 
ülést 1500 órakor megnyitja. Javaslatot tesz az ülés napirendjére a meghívó szerint, és 
kérdezi, hogy egyebek napirend felvételére van-e valakinek javaslata.  
 
A képviselő-testület az alábbi napirendet egyhangú szavazással elfogadta. 
 
NAPIREND: 
 
1. Szécsény Kistérsége Önkormányzatainak Többcélú Társulásának 2005-2006. évi 

tevékenységéről tájékoztató 
2. Előterjesztés a többcélú társulás területén működő szociális intézmény fenntartó 

társulás működésének átszervezéséről, humánszolgáltató intézményfenntartó 
társulási megállapodás jóváhagyása   

3. Szécsény Kistérsége Önkormányzatainak Többcélú Társulása – egységes 
szerkezetű - társulási megállapodásának jóváhagyása  

4. AGRO-HELP KHT. tevékenységéről tájékoztatás 
5. Beszámoló a Tourinform Iroda 2006. évi szakmai munkájáról 
6. Beszámoló az Idősek Ápoló Otthonának 2006. évi működéséről 
7. Térítési díjak megállapításáról rendeletalkotás 
8. Előterjesztés a 2006. évi költségvetési rendelet módosítására 
9. Alapfokú művészetoktatás és a mezőgazdasági szakképzés feladatátadásáról 

szóló megállapodás meghosszabbítása 
10. Az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

jóváhagyása 
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11. Szécsény Város Önkormányzata és a Cigány Kisebbségi Önkormányzat között 
megállapodás jóváhagyása 

12. Előterjesztés a „Salgótarján és vonzáskörzetének szakképzés-fejlesztési terve és 
beruházási koncepciója” című pályázatról 

13. Támogatási kérelmek elbírálása 
14. Egyebek 

a./ Szerencsejáték Felügyelet ajánlata lóversenyfogadó iroda létesítésére 
b./ Javaslat bizottsági tag megválasztására 
c./ Képviselői tájékoztatók, kérdések 

 
Napirend előtt: 
- Beszámoló a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 
- Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
„Tisztelt Képviselő-testület! 
A legutóbbi rendes ülésünket 2006. december 19-én tartottunk. 
 A legutóbbi ülés óta az alábbi fontosabb események történtek: 
-  December 20-án az általános iskolában karácsonyi ünnepség volt melyen részt 

vettem, itt került sor HUNGARO-CENTER Kft. által adományozott 36 db 
számítógép átvételére, illetve az iskola részére történő átadásra.  

-  Ezen a napon kora délután a Nógrád Megyei Területfejlesztési Tanács éves záró 
ülése volt. 

-  Szintén ezen a napon 14 órakor a Kézművesházban, a Kisködmön kiállítást az 
idegenforgalmi bizottság elnök nyitotta meg. 

-  December 21-én a Plébánia Hivatalnál tettünk látogatást. Utána az egyház által 
fenntartott Ferences Betánia  Idősek Otthonába és az Idősek Ápoló Otthonába is 
ellátogattunk, és a Karácsonyra való tekintettel gyümölccsel és édességgel 
kedveskedtünk az időseknek. Az édességet képviselőtársunk Takács Béla úr 
biztosította és adta át. 

-  December 22-én a városi Karácsonyi műsorra került sor. 
-  December 28-án került sor az évzáró rendezvényünkre, melyen részt vettek a város 

meghívott vállalkozói, az intézmények vezetői, kistérségi központ vezetői és 
munkatársai, valamint a polgármesteri hivatal vezetői és dolgozói. Megtiszteltek 
jelenlétükkel a Szécsénykovácsi polgármester és az önkormányzat képviselői, 
továbbá Ipolyság város önkormányzatának képviselői. 

-  December 29-én a szécsényi Városi Sportegyesület tartotta ünnepi közgyűlését, 
amelyen részt vettem.  

-  2007. január 10.én kistérségi ülést tartottunk, ahol a mai napirendben is megjelölt 
társulási szerződés módosítását készítettük elő, és javasoljuk elfogadni. 

-  Január 10-én a Kőrösi Csoma Sándor Gimnázium és Szakközépiskolában 
Szenográdiné Végh Erzsébet kiállítása megnyitóján vettem részt.  

-  Január 16-án a Tourinform Irodában került sor a civil kerekasztal találkozóra, 
amelyen tájékoztatást kaptak a megjelentek a Nemzeti Civil Alapprogramhoz 
történő pályázati lehetőségekről is. 
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-  Január- 18-án ülésezett a Szécsény-Nagylóc-Nógrádszakál önkormányzatok által 
létrehozott oktatási társulás a 2007. évi költségvetéssel összefüggő feladatokat 
tárgyaltuk meg. 

-  Január 20-án rendeztük meg a Kultúra Napja alkalmából a már szokásossá vált 
gyermekek közötti kulturális verseny. A rendezvényt Katona Kálmán országgyűlési 
képviselő nyitotta meg. Önkormányzatunk nevében több különdíjat adtam át. 

-  Január 22-én a Nógrád Megyei Területfejlesztési Tanács ülésén vettem részt, 
délután pedig a Rákóczi-szabadságharc romhányi csatája emlékére rendezett 
koszorúzáson és ünnepi testületi ülésen vettünk részt az alpolgármester asszonnyal 
együtt. 

-  Január 24-én délután került sor a Nógrádszakálért Alapítvány által kezdeményezett 
roma származású fiatalok szakképesítésének megszerzésére irányuló javaslat első 
megbeszélésére. 

-  Január 25-én a kistérségi polgármesterek részére elektronikus ügyintézéssel 
kapcsolatos szoftver bemutatót tartott egy debreceni székhelyű cég. 

-  Január 25-én Magyar Tartalékosok Szövetsége a Nagykátai Tüzérség a Béri 
Balogh Ádám Katonai Szakközépiskola, a jászfényszarusi és az isaszegi huszárok a 
II. világháborúban a Don-kanyarnál elesettek, a háború áldozatainak emlékére 
Doni Emléktúrát szerveztek a megyénkben. A túrájuk egyik állomása Szécsény 
városa volt. Este 18 órakor érkeztek városunkba, majd a temetőben 
megkoszorúztuk az alpolgármester asszonnyal együtt a II. világháborús 
emlékművet. 

-  Január 26-án pénteken került sor Mizsák László alkotásaiból kiállítás 
megnyitására a művelődési központban. A megnyitón az alpolgármester asszony 
vett részt. 

-  Január 27-én az Erkel Színházban mutatkozott be a Gyermek Néptánc Antológián 
többek között az Iglice táncegyüttes. A bemutatón részt vettem, és azt tapasztaltam, 
hogy az ország nagyvárosaiban működő táncegyüttesek mellett az Iglice 
táncegyüttes megállta a helyét.  

A legutóbbi ülésen hozott valamennyi határozatot végrehajtottuk, illetve végrehajtása 
folyamatban van. Nincs olyan határozata az önkormányzatnak, amelynek 
végrehajtására nem történt volna intézkedés. 
Kérem a fenti tájékoztatás elfogadását.” 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Véleménye szerint nem kapott kellő tájékoztatást a lakosság a Szécsényi Naplóban a 
decemberi ülés történéseiről. Az újságból csak pozitív dolgok derültek ki, és az 
adóemelésről például nem volt szó. Kéri a szerkesztőt, hogy legközelebb erre a 
szempontra is ügyeljen. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
A Nógrád Hírlap decemberi számában megjelent az adóemelésről szóló hír, a 
Naplóban ezért már nem tette bele, de ha ez a kérés legközelebb megjelenteti abban is. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az is megoldható, hogy a rendeleteket kivonatoljuk, és valamennyit megjelentetjük 
ebben az újságban. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Mivel a Napló jut el minden szécsényi lakoshoz, úgy gondolja, hogy az a korrekt, ha 
abban jelennek meg ezek a hírek. 

Sümegi Tamás képviselő 
Balla Tibor jelezte felé, hogy a decemberi közmeghallgatáson tizennégy kérdést tett 
fel, melyre még nem kapott választ. Kérdezi, hogy nevezett kapott-e már választ. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel Balla Tibor úr úgy nyilatkozott a közmeghallgatáson, hogy soha nem kapott 
írásban választ, utána nézett a felvetésének az irattárban és a jegyzőkönyvekben. E 
dokumentumok alapján megállapította, hogy legutóbb 2004-ben jelent meg a 
közmeghallgatáson Balla úr, és utána – annak ellenére, hogy akkor hozzászólásában 
nem kért választ– írásban kapott minden felvetésére választ, amit tértivevényes 
levélben küldtünk meg részére. 
Mivel a jelzett 14 kérdés igen széles kört ölelt fel, ezért szükség volt arra, hogy a 
válasz megfogalmazásában több osztály dolgozói, illetve a városi főépítész is részt 
vegyenek. A levelet a mai napon adtuk postára. 
 
Fentiek után a képviselő-testület a határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót, 
valamint a két ülés között történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót 
tudomásul vette. 
 
Napirendek: 
 
1.  Szécsény Kistérsége Önkormányzatainak Többcélú Társulásának 2005-2006. 

évi tevékenységéről tájékoztató 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Kelemen Szabolcs munkaszervezet vezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kérdezi az előterjesztőt, kíván-e szóbeli kiegészítést tenni. 

Kelemen Szabolcs munkaszervezet vezető 
Röviden csak annyit mondana el, hogy a tájékoztató elsősorban a kistérségi innovációs 
központot, és ezen belül a többcélú társulás feladatait mutatja be. Az anyag második 
felében tájékoztatást adott a pályázatokról, valamint a többcélú társulás által leigényelt 
állami normatíva felhasználásáról. 
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Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét a tájékoztatóval kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Megmondja őszintén, hogy szívből örült volna, ha egy frappáns, a mai kor 
követelményeinek megfelelő, modern prezentációt láttak volna a képviselők 
előterjesztve. Egy látványos, vizuális átlátható módon került volna bemutatásra a 
szervezet felépítése, és tevékenysége. Úgy gondolja, hogy erre kellően fel vannak 
vértezve, kommunikációval, információval, technikai eszközökkel is, és ez segített 
volna eligazodni abban a felettébb érdekes és színes világban, ami több szervezetet is 
összefoglal, s melyeknek fontos szerepe van most is, és lesz a jövőben is. Ezt 
hiányolta, hogy az előterjesztő előadja, hogy milyen fontos és milyen jó és 
jelentőségteljes ez a szervezet. A maga részéről ezt az egészet hiányolja.  
Több kérést szeretne megfogalmazni. Mivel a kistérségeknek komoly szerepe van, 
legfőképpen a pályázatírásban és a társult települések összefogásában is. Az 
innovációs központnak az a feladata, hogy helyzetbe hozza a várost és a településeket, 
és ilyen szempontból a hozzájuk tartozó szervezeteket is.  
Amit elsősorban szeretne megkérdezni, hogy milyen projektek futnak most, amik 
gyakorlatilag kedvezően érintik városunkat és a térségünket, illetőleg lehet-e arról 
valamilyen információt kapni, hogy a pénzügyi működésében hogyan áll a kistérség? 
Kérdése továbbá, hogy a gazdálkodás területén volt-e belső ellenőrzés, és mi volt az 
eredménye? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Melyik szervezetre vonatkoznak a kérdések, az innovációs központra, vagy a többcélú 
társulásra? 

Őze János képviselő 
Úgy gondolja, hogy több elírás is történt az anyagban, például a harmadik oldalon a 
2005-ös évben a Regionális Fejlesztési Hivataltól kapott támogatás összege 7.200 Ft-
ként szerepel, úgy véli a mértékegység E Ft lenne helyesen, továbbá az oldal közepén 
a zárójelben szereplő összeg biztosan nem 21 milliárd akart lenni.  Ezeket a hibákat  jó 
lenne kijavítani. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Nagyon gyenge minőségű anyagnak látja az előterjesztést. Több jelentős szervezet 
mindössze négy oldalon számol be kétéves tevékenységéről, nem beszélve a fent 
jelezett hibákról. 
Kérdések vonatkozásában: A Szécsény és Környéke Önkormányzatainak Társulását 
1999-ben hozták létre az önkormányzatok. Tudjuk, hogy abban az időben szükségessé 
vált a társulás létrehozása, megvolt hozzá a törvényi háttér is. Aztán 2004-ben a CVII. 
törvény megalkotta a törvényi kereteket az ilyen jellegű társulások többcélú társulássá 
történő átalakulására. Ezért furcsa számukra, hogy milyen eltérő feladatrendszerrel 
rendelkezik a két társulás, milyen tevékenységi körökben nyilvánul meg az eltérés az 
önkormányzat számára. Vagy bújtatott státusz volna? 
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Nem derül ki számára az előterjesztésből, hogy melyik az az öt feladat, amelyre 
60.650 E Ft értékben nyert támogatást a többcélú társulás.  
A harmadik oldal harmadik bekezdésben szerepel, hogy „A társulás pályázaton nyert a 
Belügyminisztériumtól területfejlesztési tervek, koncepciók kidolgozására 14.500 e Ft-
ot.” Milyen koncepciókról van szó? - a beszámoló többes számot használt.  

Kelemen Szabolcs munkaszervezet vezető 
A pályázatokra vonatkozó kérdésekre: Az idei évben elindult közmunkaprogramban 6 
település vesz részt, 30 foglalkoztatására van lehetőség 3 hónapon keresztül. Május 
elején is fog indulni egy másik közmunkaprogram, ennek a pályázatnak az 
előkészítése folyamatban van. Továbbá aktualizálják a kistérségi projekteket, és 
megpróbálják felmérni a vállalkozók igényeit, hogy amennyiben megjelennek a 
pályázati kiírások, ki tudják ajánlani azokat részükre. 

Virág Péter területfejlesztési menedzser 
Az anyagban szereplő elírásokra nem mentség, de tájékoztatásul elmondja, hogy 
jelenleg öt beszámoló készítése van folyamatban, valamint az elmúlt évi nagy pályázat 
elszámolása is most folyik, közben készíteni kell a 2007. évi költségvetést is. Az 
Állami Számvevőszék 3 hónapon keresztül folytatott vizsgálatot, az elmúlt évben 
nyert ösztönző támogatás pályázat elszámolását nézték át, elsősorban a személyi 
kiadásokat, és a felhasználásban semmilyen hibát nem talált a vizsgálatot végző hölgy. 
A belső ellenőröket is kérte a munkaszervezet gazdálkodásának folyamatos 
ellenőrzésére, mivel eléggé új szervezetről van szó, és szeretnének mindent jól 
csinálni. 

Kelemen Szabolcs munkaszervezet vezető 
Havasi képviselő úr azon kérdésére, hogy a régi társulásra miért van még mindig 
szükség, elmondja, hogy 2004-ben Szécsény és Környéke Önkormányzatainak 
Társulása nyújtotta be a pályázatot az Innovációs központ működtetésére, melyet 5 
évig vállalt. A térségi polgármesterek döntöttek arról, hogy egy teljesen új többcélú 
társulást hoznak létre, nem a régit alakítják át, ez egyébként nem törvényellenes.  
A többcélú társulást közszolgáltatások és a területfejlesztés hatékonyabb ellátása 
érdekében hozta létre 13 település önkormányzata, az öt terület, melyet az anyag is 
tartalmaz, a következő: közoktatás, szociális ellátások, belső ellenőrzés, 
mozgókönyvtár és a munkaszervezet kialakítása. 
A Belügyminisztériumtól pályázaton nyert 14,5 M Ft-ból kistérségi stratégia készült, 
és turisztikai koncepció. Jelenleg 32 térségi projekten dolgoznak, melyeket a márciusi 
társulási ülésen terjesztenek elő. 
Elmondja, hogy a területfejlesztési menedzsereket a Regionális Fejlesztési Hivataltól 
kapott forrásból foglalkoztatják. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Említésre került, hogy megkeresték a vállalkozókat, kérdése, van-e elképzelés arra, 
hogyan lehetne a kis- és középvállalkozásokat helyzetbe hozni, milyen tanácsokat 
tudnak adni nekik? 
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Virág Péter területfejlesztési menedzser 
A vállalkozókat először egy adatlappal keresték meg, hogy e tekintetben 
feltérképezzék a térség helyzetét. Sajnos a kiküldött adatlapok mindössze 1,7 %-a 
érkezett vissza, legtöbbje annak is hiányosan volt kitöltve. Azokat, akik visszajeleztek, 
a területfejlesztési menedzserek személyesen is felkeresik. Természetesen azok sem 
maradnak ki a tájékoztatásból és a lehetőségekből, akik most nem reagáltak a 
megkeresésre, mert második körben ismét megkeresik őket. Amikor megjelennek a 
pályázati kiírások, segítenek a fejlesztési ötleteket összepászítani a lehetőségekkel. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kérdése, hogy mi lehet az oka az érdektelenségnek, hogy ilyen kevés adatlapot küldtek 
vissza a vállalkozók. 

Virág Péter területfejlesztési menedzser 
Személy szerint az a véleménye, hogy oka lehet ennek, hogy a pályázati rendszer 
átalakulóban van, csökkent a forrásintenzitás, valamint, hogy a vállalkozóknak meg 
kell tanulni, hogy a vállalkozásuk működtetéséhez 5-8 évre szóló stratégiával kell 
rendelkezniük. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Azt látja, hogy a menedzserek jól felkészültek, minden kérdésre korrekt választ kapott, 
mely megállja a helyét. Tegnap már látta a megjelent pályázati kiírást, de véleménye 
szerint a kis- és középvállalkozásoknak esélyük sincs belépni ebbe a pályázati 
rendszerbe, pedig az ő fejlődésük motorja lehetne a város fejlődésének is. 

Virág Péter területfejlesztési menedzser 
Véleménye szerint a mikro-vállalkozások összefogása lehetne a kitörési pont, amely 
előrelépést eredményezhetne a jelenlegi helyzetből. Vannak, akik hajlandók együtt 
működni, de sajnos igen kevesen. A pályázati kiírások sok vállalkozót elrémisztenek 
azzal, hogy fel kell tudni vázolni több évre előre a perspektívát, valamint a saját forrás 
is kötelező előírás. A vállalkozásfejlesztési irodában minden tőlük telhető segítséget 
megadnak a pályázatok elkészítéséhez. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kérdése, hogy ki dönt a személyi kérdésekben? 

Kelemen Szabolcs munkaszervezet vezető 
A többcélú társulás munkaszervezetének alkalmazottai tekintetében, személye, mint 
munkaszervezet vezető dönt. A nem munkaszervezethez tartozó alkalmazottak 
tekintetében pedig a társult önkormányzatok polgármesterei döntenek. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Szintén látta a GVOP 2.1. pályázati felhívást, és egyetért azzal, hogy igen kemény 
feltétek vannak. Az, hogy 30 %-ot kell letenni, és ami eddig nem hangzott el, hogy 5 
éven keresztül 8-10 %-os éves növekedést kell biztosítani, mert ha ez nem valósul 
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meg, akkor az jegybanki alapkamat duplájával kell visszafizetni a támogatást, megérti 
az aggodalmakat.  
Tudja, hogy a kistérség a hátrányos helyzetű kistérségek közé tartozik - kérdése, hogy 
a város is? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Szécsény város nem, csak a kistérség. 

Virág Péter területfejlesztési menedzser 
Elmondja, hogy az EU-ban még a 30 %-os támogatás is igen ritka, ettől inkább 
kevesebb.  

Antal Ferenc képviselő 
Az előterjesztés egy tájékoztató, ezt kérte a testület, s személy szerint így is olvasta 
végig. Véleménye szerint ennek megfelel az anyag, s valószínűleg majd beszámoló is 
fog készülni a szervezetek munkájáról, ami értelemszerűen más jellegű lesz. Úgy véli, 
a szerteágazó munkáról megfelelő tájékoztatást kaptak a képviselők. A tendencia, 
hogy a kistérség szerepe a jövőben még jobban fel fog értékelődni, a maga részről 
gratulál az eddig végzett munkájukhoz, és további eredményes munkát kíván a 
szervezet minden dolgozójának. 

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Igaz, hogy lehetett volna bővebb az előterjesztett anyag, de lényeget meg lehetett 
érteni belőle. Tapasztalatból tudja, hogy nem egyszerű feladat összehangolni a 
kistérség önkormányzatainak munkáját a kitűzött közös célok megvalósítása során. 
Egyfajta szemléletváltásra is szükség van, mindenkiben tudatosulnia kell, hogy a 
térséget kell előtérbe helyezni, mert így lehet eredményesen pályázni. 
Nagy értékeli a munkaszervezet munkáját. Kiemeli, hogy a városközpont felújítása 
nagy projekt menedzselésével nagyon sokat dolgozott Virág Péter, ezért dicséret illeti 
őt. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Egyetért az alpolgármester asszonnyal abban, hogy igazából ez a tájékoztató – nem 
beszámoló – lehetett volna bővebb, tartalmasabb, szerteágazóbb. Mindenki tudja, és el 
is hangzott már, hogy a kistérségek szinte a települések egyetlen köldökzsinórja, amin 
keresztül még forrást lehet szerezni. Úgy véli, hogy nagyon jó csapat dolgozhat a 
munkaszervezetben, nagyon komoly szakembergárda tevékenykedik, ezért gondolja, 
hogy Kelemen Szabolcs munkaszervezet vezetőnek nem lett volna szabad a nevét adni 
egy ilyen, tárgyi tévedéseket és hibákat is tartalmazó anyaghoz. Ezt nem bántásképpen 
mondja, hanem jó szándékkal, hogy a testületi tagok ne hevenyészett információk 
alapján kapjanak tájékoztatást. Ezt a tájékoztatót a képviselő-csoport tagjai nem tudják 
elfogadni. Kérése, hogy a társulási ülések jegyzőkönyvei részére is kerüljenek 
megküldésre. 
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Kelemen Szabolcs munkaszervezet vezető 
Elmondja, hogy eddig hat testület tárgyalta meg ezt a tájékoztatót, és kielégítőnek 
találták.  
A kérésre válaszul elmondja, hogy a működési szabályzatuk szerint a társulási ülésről 
készült jegyzőkönyvet a társult önkormányzatok polgármesterei részére kell 
megküldeni, de valamennyi megtekinthető a munkaszervezet irodájában.  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megköszöni a munkaszervezet vezetőjének és munkatársainak az eddig végzett 
munkát, melyről csak elismeréssel tud szólni. 13 település polgármesterével kell együtt 
dolgozniuk, 13 önkormányzat igényeit kell figyelembe venni és teljesíteni, s úgy véli, 
mindenki egyetérthet azzal, hogy ez nem könnyű feladat. A most elhangzott 
véleményeket természetesen meg kell szívlelni.  
A tájékoztatót arról kértük a munkaszervezet vezetőtől, hogy bemutassa, milyen 
tevékenység folyik a kistérségi központban, s erre alkalmas volt az anyag, ezért annak 
elfogadását bocsátja szavazásra. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 7 igen szavazattal, 1 nem szavazat ellenében, 4 
tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
1/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Kistérségi 
Innovációs Központról, és a Szécsény Kistérség Önkormányzatainak 
Többcélú Társulása2005-2006. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót 
elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
2.  Előterjesztés a többcélú társulás területén működő szociális intézmény 

fenntartó társulás működésének átszervezéséről, humánszolgáltató 
intézményfenntartó társulási megállapodás jóváhagyása   

     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztésben részletes tájékoztatást adtunk arról, hogy azért szükséges szociális 
intézmény fenntartó társulás működésének átszervezése, mert így tudunk 
többletforrásokhoz hozzájutni a feladatok ellátásához. Tájékoztatásul elmondja, hogy 
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10 önkormányzat testülete már megtárgyalta az átszervezésre vonatkozó előterjesztést, 
és azt elfogadta.  
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Szeretne többet hallani a jelzőrendszeres szolgálat működéséről. Ingyenes-e ez a 
szolgáltatás, és bárki beléphet, aki akar? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ez egy 24 órás készenléti ügyeletet jelent, ahová a jelzésre a vonuló-szolgálat megy ki. 
A többcélú kistérségi társulás a Három Testőr Kft-vel kötött szerződést, akik a 
szécsényi telephelyről indulnak a jelzésre. 2006-ban 71 esetben volt helyszínre 
vonulás. 

Virág Péter területfejlesztési menedzser 
Tájékoztatásul elmondja, hogy a kistérségben 110 készülék van szétosztva a 
társulásban résztvevő 7 településen. A polgármesterek döntöttek arról, hogy Szécsény 
15-öt, a nagyobb lélekszámú települések 10-et, és a kisebb települések 5 darabot 
kapjanak. A készülék egy egyszerű kis doboz, melyet az idős emberek maguknál 
tartanak, és a rajta lévő gomb megnyomásával lehet riasztani a vonuló szolgálatot, akik 
eldöntik, hogy a helyzet milyen további intézkedést kíván. Az előbb említett 71 esetből 
3-4 véletlen riasztás volt, a legtöbb egészségügyi probléma miatt történt, orvosi ellátást 
kellett biztosítani.  
Egy készülék beszerzése 50-60 ezer forint, és működtetéséhez havi 1.667 Ft + áfa a 
frekvencia díj, továbbá a vonuló szolgálat költsége.  

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Ez a szervezeti átalakítás életszerű döntés, vagy csak azt a célt szolgálja, hogy az 
állami normatívát így lehet megszerezni? 

Virág Péter területfejlesztési menedzser 
A többcélú társulás megalakulásakor vállalt kötelezettségeknek, nevezetesen a három 
vállalt feladat ellátásának eleget kell tenni. Életszerűvé az teszi, hogyha a forrásokat 
így össze lehet hozni, akkor a települési önkormányzatoknak nem kell önerőt 
hozzátenni.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Úgy véli, hogy ezzel a szervezeti átalakítással a költségvetési törvény adta lehetőséget 
használjuk ki, ahhoz igazodunk.  

Szenográdi Ferenc képviselő 
Az anyagból is kitűnik, hogy a perspektíva, hogy a társulások irányába haladunk. A 
másik sarkalatos pont számára, hogy ez áttételesen többletbevételt jelent az 
önkormányzat számára. Ezért a maga részéről támogatja az előterjesztést. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az előterjesztésben 
szereplő határozati javaslat elfogadását. 
 
A napirend tárgyalása közben megérkezett Pintér Sándor képviselő. A képviselő-
testület létszáma 13. fő. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nem volt) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2007.(I.31.) számú határozata 

 
1. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, 

hogy a Szécsényi Kistérség Családsegítő és Gyermekjóléti 
szolgáltatnak a módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt 
társulás megállapodásban foglalt működési körének bővítéséhez, 
és a névváltoztatásához 2007. február 1-el, ezzel az alapító okirat 
módosítását a határozat melléklete szerint elfogadja. 

2. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2007. február 
1-el csatlakozik a Szécsényi Kistérség Humánszolgáltató és 
Intézményfenntartó Társulásának jelzőrendszeres házi 
segítségnyújtás és közösségi ellátás részéhez. Az 
intézményfenntartó társulás módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt társulási megállapodását változtatás nélkül elfogadja. 

3. Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2007. január 
31-el megszünteti a jelzőrendszeres házi segítségnyújtást 
működtető Szécsény Kistérség Szociális Társulást. 

 
A képviselő-testület utasítja a polgármestert és a jegyzőt a kilépéssel, 
valamint a társulási megállapodás módosításával kapcsolatos 
feladatok elvégzésére, a szükséges jognyilatkozatok megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
3.  Szécsény Kistérsége Önkormányzatainak Többcélú Társulása – egységes 

szerkezetű - társulási megállapodásának jóváhagyása  
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.)  
     Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Írásba megküldésre került minden képviselő számára az egységes szerkezetbe foglalt 
társulási megállapodás, s mivel igen terjedelmes, kéri, őrizzék meg, hogy legközelebb 
csak a módosítást kelljen megküldeni. 
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A társulási megállapodás módosítása egyrészt a jogszabályi változások miatt vált 
szükségessé, másrészt a többcélú társulás polgármesteri tanácsa úgy döntött, hogy 
különböző állandó bizottságokat hoz létre, és ezek is belekerültek a megállapodásba.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy az előterjesztés szerint fogadja el a többcélú társulás 
társulási megállapodását. 
Mivel hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 13 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
3/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Szécsény 
Kistérség Önkormányzatainak Többcélú Társulása egységes 
szerkezetbe foglalt társulási megállapodását a határozat melléklete 
szerint jóváhagyja.  
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyző a 
társulási megállapodás módosításával kapcsolatos feladatok 
elvégzésére, a szükséges jognyilatkozatok megtételére.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

Jegyző 
 
 
Szavazás után távozott a testületi ülésről Őze János képviselő. A képviselő-testület 
létszáma: 12 fő. 
 
 
4.  AGRO-HELP KHT. tevékenységéről tájékoztatás 
     (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Petrás László ügyvezető 
 

Petrás László AGRO-HELP KHT ügyvezetője 
Számszaki adatokat most nem tett az írásos anyagba, mert a KHT beszámolóját a 
képviselő-testület tárgyalni fogja a májusi ülésén. Az előterjesztés alapján átfogó képet 
lehet alkotni a társaság tevékenységéről.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Kérdése, hogy a panziót megéri-e csinálni?  
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Jó érzéssel vették a lakosok, hogy szemmel láthatóan takarítanak a közterületeken. 
Ezzel kapcsolatban elmondja, hogy az viszont nem váltott ki hasonló érzéseket, hogy 
még karácsony másnapján is takarítottak az utcán. Kérdezi, hogy legalább ilyen 
vallásos ünnepeken lehetne-e egy kicsit engedni ebből, figyelemmel a lakosok 
érzelmeire? Azok, akik ünnepnap dolgoznak, külön juttatást kapnak? 
Kérdezi továbbá, hogy az autós iskola működtetése mennyire gazdaságos, megéri-e 
csinálni? 
Hogyan méri fel az iskola, kit keresnek meg ez ügyben, hogy milyen szakmákra van 
szükség, mit oktasson az intézmény, van-e arra igény? 
Kérdése, hogy a KHT autóbuszát nem lehetne igény bevenni olyan célokra, hogy 
például a táncegyüttest elszállítsa a fellépésre, és ez lenne az önkormányzati 
támogatás?   
Az anyagban fel van sorolva egy sor olyan feladat, mely különleges szakértelmet 
igényel. Kérdése, hogy erre van-e megfelelő szakember a KHT-n belül, vagy hogyan 
kerültek végrehajtásra ezek a feladatok? 

Petrás László AGRO-HELP KHT ügyvezetője 
Amikor olyan tevékenységet kell elvégezniük, ami egyrészt meghaladja a dolgozók 
szakmai felkészültségét, valamint olyan szaktudást igényel, mellyel egyetlen dolgozó 
sem rendelkezik – mint például az egészségügyi központ akadálymentesítési munkái 
során –, akkor egyes tevékenységre árajánlatot kértek, és alvállalkozásban 
megcsináltatták, és azokat a munkákat, amit tudtak, elvégezték saját dolgozókkal. 
A társaság egy darab Ikarus autóbusszal rendelkezik, melynek belföldi fuvarozásra van 
engedélye. Már eddig is több alkalommal szállítottak az önkormányzat megrendelésére 
egyesületeket és csoportokat. Az autóbuszt meg kell rendelni a Kht-tól. 
Az OKJ-s szakképzések többségében önerős finanszírozásúak, azokban a szakmákban 
indítanak képzést, melyre legalább 10 fő jelentkezik. A képzéseket meghirdetik a 
médiákban, valamint a két szakmai szervezeten – Agrárkamara, Mezőgazdasági 
Termelők Érdekképviseleti Szervezete – keresztül felmérik az igényeket. Amikor 
olyan lehetőség van, hogy FVM-es alapokból meg tudják pályázni a költségek 50 %-
át, akkor többen jelentkeznek. Ezek a tanfolyamok csak akkor indulnak, ha 
nyereségesek lehetnek, oktatók nincsenek a társaság alkalmazásában, megbízásos 
szerződéssel végzik az oktatómunkát. Az autós iskolával kapcsolatos kérdésre azt 
tudja mondani, hogy legalább minden tevékenység legalább ilyen nyereséges lenne. 
Két autóval történik az oktatás, de ezek nem a társaság, hanem az oktatók tulajdonában 
vannak. 
A közterület fenntartással kapcsolatos kérdésekre: Azok a dolgozók, akik vállalják a 
hétvégi takarítást, szabadnapot kapnak érte. A hétvégi takarításra azért is van nagyon 
szükség, mert a péntek-szombati „diszkós éjszakák” után kell a város képét olyan 
állapotba hozni, hogy az itt lakók és az idelátogatók is jól érezzék magukat a városban. 
Hogy a panzió mennyire gazdaságos? – az önkormányzatnak addig gazdaságos, amíg a 
társaság üzemelteti, s mióta a társaságnak és az épületnek is a tulajdonosa, azóta nem 
merülnek fel kérdésként a rezsiköltségek. A fűtés éves szinten 1,2 millió forint, ez a 
társaságot terheli. Mivel nincs külön bontva az áramellátás a gimnázium épületétől, 
ezért az éjszakai áramot fizetik, és a nappali áramból az alapterületre kiszámított részt. 
Amennyiben pályázati lehetőség lesz, akkor a szálló vizesblokk részét kompletten ki 
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kell cserélni, mert hamarosan komoly problémákat okozhat. Véleménye, hogy a szálló 
kihasználtságát javítaná, ha a komfortfokozata javul. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
A Kht-t azért hozta létre az önkormányzat, hogy a szakképző iskola gyakorlati 
képzését szolgálja, és amikor a megyei önkormányzat komoly vagyont átadott a 
városnak, akkor is első számú feltétel volt az iskolai szakképzés biztosítása. Kérdése, 
hogy az egyéb feladatok és más irányú elfoglaltságok nem veszélyeztetik-e e 
társaságnak ezt a feladatát? 

Petrás László AGRO-HELP KHT ügyvezetője 
A Kht-nak biztosítani kell azt is, hogy az önkormányzat által rábízott feladatok 
kevesebbe kerüljenek, mint addig, ezért szükséges, hogy szolgáltatási tevékenységet is 
végezzenek. Meg kell oldaniuk továbbá az iskola szakmai gyakorlati képzését is, de 
saját termelési tevékenységüket nem tudják teljes egészében az oktatási tematikához 
igazítani, ezért a „termelve oktatni” célkitűzés megvalósítása érdekében a tanulókat 
oda szállítják ki, ahol abban az időszakban éppen dolgoznak. Elmondja még, hogy 
amíg a megyénél voltak, nem kaptak kompenzálást a szakmai gyakorlati képzéshez, 
többek között az állattartó telep fenntartásához szükséges költségekre, ígéret hangzott 
el, illetve egyszer átmeneti segítségként kamatmentes kölcsönt kaptak. Mindezek miatt 
meg kellett szüntetni az állattartó telep működését.  

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Egyes szakmák esetében a KHT, együttműködési megállapodás keretében, külső 
helyeken biztosítja a tanulók gyakorlati képzését. A pályázatok elsősorban a 
tangazdaság erősítésére voltak kiírva, melyeket az iskola sikeresen ki is használt.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A beszámolót értékes anyagnak tartja. Az anyagban olvasott a fajta- és növényvédelmi 
technológia bemutatásáról is. Országszerte egyre többet hallani az energiafűről. 
Kérdése, hogy csak meghatározott növényfajták termesztéséről lehet szó a 
tangazdaságban? Mert véleménye szerint el kellene indulni ebbe az irányba.  Az 
internetről letöltött egy anyagot ezzel kapcsolatban, melyet átad az ügyvezető igazgató 
úrnak. 

Petrás László AGRO-HELP KHT ügyvezetője 
Kezdetben a fajtakísérletek költségének 70 %-át finanszírozták, tehát megérte 
foglalkozni vele. 2004-ben a tangazdaság elnyerte a bemutató üzem címet, ezért 
továbbra is fenn kell tartani ezt a tevékenységet, hogy a kísérletek eredményét a 
partnereik és a térség termelői megismerhessék.  
Az energiafű termesztésének kérdésével még nem foglalkoztak. Az értékesítés 
szempontjából fontos a szállítási távolság. Kérdezi, hol lenne a fogadó üzem? 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Úgy tudja, Salgótarjánban épülne egy ilyen erőmű. 
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Szenográdi Ferenc képviselő 
A beszámolót világos, érhető anyagnak tartja. Aki csak ezt olvassa, az is megismerheti 
belőle az Kht. teljes tevékenységét. Személy szerint elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja az AGRO-HELP Kht. 
tájékoztatójának elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
4/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
AGRO-HELP Közhasznú Társaság 2006. évi tevékenységéről szóló 
tájékoztatót az előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
5.  Beszámoló a Tourinform Iroda 2006. évi szakmai munkájáról 
    (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
     Előterjesztő: Pintérné Kanyó Judit irodavezető 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztés a Tourinform Iroda tevékenységének bemutatása mellett tájékoztatást 
ad a pályázatokról is 2001-2006. évekre vonatkozóan. Kérdezi az előterjesztőt, hogy 
kíván-e szóbeli kiegészítést tenni.  

Pintérné Kanyó Judit Tourinform irodavezető 
Az előterjesztés azért terjedelmesebb, mivel fontosnak tartotta, hogy a képviselő-
testület új tagjai betekintést nyerjenek a névhasználati kézikönyvbe, mely részletes 
képet ad arról, hogy mi is a Tourinform iroda feladata. 
Tájékoztatást ad arról, hogy a szécsényi iroda gyűjtőköréhez került még a 
balassagyarmati térség 22 települése, mivel ott szezonális iroda lesz a továbbiakban.  
Az anyag 6. oldalán szerepel a Kézművesház – Tourinform iroda fenntartás 
költségeinek megvalósulása cím alatt az az összeg, melyet az önkormányzat 
számlájára fizettek az épületben működő szervezetek, ezt a számot szeretné 
pontosítani. Az összeg: 543.354 Ft, mert időközben a decemberi számlát is kifizették.  
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A Tourinform iroda a turisztikai tevékenysége mellett felvállalta a civil szervezetekkel 
való foglalkozást is.  
Az előterjesztés 9. oldalán tájékoztatást adott a 2007. évi tervekről is. Itt szerepel egy 
új turisztikai kiadvány a városról, mely egy 24 oldalas füzet lesz, ötezer példányban 
fog megjelenni, összesen kb. 1,8 millió forintba kerül majd. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Köszöni az irodavezetőnek a beszámolót és a kiegészítést. A városfejlesztési bizottság 
a Tourinform iroda – Kézművesház épületében, kihelyezett ülésen tárgyalta meg az 
előterjesztést. Kívánja az irodavezetőnek, hogy ezt a munkát, melyet a város 
érdekében végez, továbbra is hasonló színvonalon folytassa. 
A bizottság egyhangúlag támogatta a beszámoló elfogadását.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Kérdése, hogy a Rural Tour projekt megvalósulásából milyen haszna lehet a városnak? 
Sajnálja, hogy Smelkó István nincs itt, mivel a Tourinform Iroda a művelődési ház 
keretein belül működik.  
A beszámolóan olvasta, hogy az épület fenntartását négy civil szervezet biztosítja. 
Kérdése, hogy ez pontosan hogyan valósult meg? Úgy látja az anyagból, hogy Kanyó 
Judit nevéhez nagyon sok millió forint kötődik a pályázati bevételekből – kérdése, 
hogy ezért milyen elismerést kapott az irodavezető? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Amikor a képviselő-testület részéről felvetődött az igény, hogy az iroda adjon 
tájékoztatást a munkájáról, akkor jelezte, hogy nem szerencsés különválasztani a 
művelődési háztól, mivel egy intézményről van szó. Így most csak a Tourinform Iroda 
vezetőjét hallgathatjuk meg. Az iroda vezetője valóban sokat dolgozott azon, hogy 
sikeresek legyenek a pályázatok, Úgy gondolja, örülhet annak, hogy van biztos 
munkahelye, és személyes sorsának rendbetételével került elismerésre a munkája. Két 
évvel ezelőtt kapott intézményvezető-helyettesi kinevezést. 
A Tourinform iroda működése a város érdekében fontos, fenntartásáról gondoskodni 
kell. Kanyó Judit négy civil egyesület vezetését látja el, melyek szintén helyet kaptak a 
felújított épületben, ezért úgy véli, hogy annak fenntartásához is hozzá kell járulniuk. 

Pintérné Kanyó Judit TOURINFORM Iroda vezetője 
A képviselő úr kérdésére válaszolva elmondja, hogy a Rural Tour projekt a falusi 
vendéglátás fejlesztésre irányul, az Interreg pályázat keretében valósul meg, melyet 
Olaszországgal közösen nyújtottunk be. Az elnyert 46 M Ft jelentős része marketing 
kiadásokra fordítható. A város érdekeit szolgálja azzal is, hogy foglalkoztatást 
valósítanak meg, mivel ügyintézők és könyvelők bérére és annak járulékaira is 
fordítható valamennyi pénz. Kicsit nehezen indul a projekt, mert a támogatási 
szerződés aláírása elhúzódott. Ezt a pályázatot a kistérségi társulás nyújtotta be, és 
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szükséges lesz hitel felvétele is, mert az első támogatási összeg megérkezéséig is be 
kell forgatni a pénzt a rendszerbe.  
Az épület fenntartási költségeinek biztosításával kapcsolatban elmondja, hogy 
meghívta az érintett szervezetek vezetőségi tagjait egy egyeztető megbeszélésére, ahol 
a Palócföldi Népi Iparművészek Egyesülete – az egyesület szintén az épületben 
működik – elnökének részéről ellenállást tapasztalt. Nagy eredményekről azóta sem 
tud beszámolni, de úgy érzi mindent megtettek, hogy jó kapcsolatot alakítsanak ki 
vele. A szakmai munkát is igyekeznek összehangolni. Ha jó pályázati lehetőségek 
lesznek, akkor az egyesületek – akik egyébként bérleti díjat fizetnek azért, hogy ott 
működnek –, felvállalják az egész épület fenntartását. Az elnök úr véleménye szerint 
ott kézműves műhelyeket kellene kialakítani, mivel az épület ezzel a céllal épült.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Elmondja, hogy a Rural Tour program Lengyelország kiesése miatt indult nehezebben, 
de úgy néz ki, hogy a jövő héten rendeződik a kérdés. Az induláshoz szükséges hitel 
felvételéhez a többcélú kistérségben érintett önkormányzatok polgármesterei 
hozzájárultak. Nem tartja szerencsés a testületi ülés elé hozni a házban kialakult 
véleménykülönbséget, erre az érintetteknek kell megoldást találni. Az épület a 
pályázati forma szerint úgy lett megépítve, hogy kézművesházként fog működni, nem 
lehet bérleti díjban gondolkodni e tekintetben. A városfejlesztési bizottság elnökének 
kérdésére válaszul elmondja, hogy a falusi turizmus Szécsény város területén nem 
működik. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Kézbe véve az előterjesztést, látszik, hogy jó anyag, jó tartalmi, formai kialakításban 
készítette el az irodavezető. Azt jónak tartja, hogy a város részéről minimális összeg 
kell az épület fenntartásához.  
A 2007-re tervezett program havi beosztását hézagosnak tartja. Javasolja, hogy a téli 
időszak végén lehetne egy tavaszváró városi programot szervezni. A nyári hónapok is 
üresnek tűnnek. Meg kellene találni a forrásokat, akár pályázati lehetőség 
kihasználásával, akár más módon, mint ahogyan a korábbi időszakban volt, hogy július 
hónapban a Polgári Fesztivált megrendezzék. Ez a rendezvény nagy tömeget vonzott 
korábban is. Javasolja továbbá, hogy decemberben, egy év végét lezáró rendezvényen 
is gondolkodjanak, ami egy forralt-boros, sült gesztenyés hangulatos rendezvény 
lehetne, ami szintén több száz embert érdekelne.  
Amit szeretne felajánlani: a márciusban megrendezésre kerülő Utazás 2007. kiállításon 
Nógrád megye egy 40 négyzetméteres standon mutatkozik be, ahol a szécsényi 
Tourinform irodának is biztosítanak lehetőséget a bemutatkozásra. A kiállításon való 
részvétel költségeit a megyei közgyűlés felvállalta. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Hihetetlen az a fajta finom nyomásgyakorlás, amely olyan formában jelenik meg, hogy 
„örüljön az irodavezető, hogy van munkahelye, ezzel rendeztük ezt a kérdést”. Ez úgy 
jelenik meg, mintha ezt a tevékenységet bárki, legalább ilyen szinten el tudná végezni. 
Úgy gondolja, hogy az ilyenfajta nyomásgyakorlás nem helyénvaló. Az esetek 
nyolcvan százalékban azért tesz fel ilyen kérdést, mert utánanéz a dolgoknak.  
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Elmondja, hogy Smelkó István egyetlen, a Közkincs pályázatokat elbíráló ülésen sem 
vett részt 2006-ban. 
A Rural Tour pályázatra azért is kérdezett rá, mert ez egy 56 milliós pályázat. Erről a 
pályázatról levélben is kértek tájékoztatást a polgármester asszonytól, hogy 
városfejlesztési szempontból milyen relevanciát lát benne. Néhány sorban kaptak is 
tájékoztatást, és a végén a polgármester asszony a következőket írta: Egyébként 
városfejlesztési szempontból semmilyen relevanciával nem bír a pályázat, mivel az a 
falusi vendéglátásra vonatkozik. Csak érdekességképpen hagy fűzze tovább a 
gondolatmentet. Ne kényszerítse rá a polgármester asszony, hogy megkérdezze, hogy 
a pályázati pénzekből, mi minden, nem a pályázati célokat meghatározó feladatokat 
hajt végre a polgármester asszony. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kikéri magának ezt a fajta gúnyolódást, ami nem tényekre támaszkodik.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Ezek alátámasztható tények. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Sajnálja, hogy képviselő úr a mellékletet nem olvasta el. Ezt a mellékletet a kistérségi 
iroda munkatársaival állíttatta össze. Ezt a hangot pedig kikéri magának.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Ne kérje ki a hangot a polgármester asszony, ez a véleménye, és meg kell szokni, hogy 
ő így fogalmaz, normálisan, világosan, egyértelműen szokott fogalmazni. A lényeg az 
idézett mondat, hogy városfejlesztési szempontból nincs relevanciája.  
Az irodavezető elismerésével kapcsolatban pedig elmondja, hogy az ilyen jellegű 
tevékenységet el lehet ismerni, javasolja, hogy a polgármester asszony tekintse át az 
elismerési rendszert. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az elmúlt ciklusban a városfejlesztési bizottság elnöke, aki nem szocialista képviselő 
volt, Fideszes színekben indult, állandóan támadta az irodavezetőt, s ilyenkor neki 
kellett melléállnia. Munkáltatói intézkedésekkel próbáltak meg az irodavezető 
helyzetét rendezni, mivel fontos volt a város idegenforgalmának szempontjából az ő 
alkalmazása. Ezért visszautasítja azt a vádat, hogy nem becsülik meg a munkáját. 
Nagy dolognak tartja, amit az irodavezető és az iroda helyzetének rendezésében 
tettünk, azért, hogy az iroda működjön a városban.  

Pintérné Kanyó Judit TOURINFORM Iroda vezetője 
Természetesen mindenkinek jól esik, ha a munkáját elismerik. Valóban sok támadás 
érte az elmúlt időszakban, ahogyan a polgármester asszony is elmondta. Amikor 
idekerült, kellett egy ember, mert a Tourinform Irodát meg kellett menteni, mert ha a 
város nem működtette volna, akkor elég jelentős támogatási összeget vissza kellett 
volna fizetni.  Nagy örömmel jött ide dolgozni, nagyon szereti ezt a munkát, és amit 



 19 

felvállalt azt legjobb tudása szerint elvégzi. Bizony jó lett volna, ha az előző 
időszakban egy kicsit több elismerést kap munkájáért. Több évi munkaszerződéses 
alkalmazása után került sor a közalkalmazotti kinevezésére.  

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
A polgármester asszony az előző ciklus városfejlesztési bizottságának elnökét úgy 
aposztrofálta, hogy „Fideszes” képviselő volt. Ez nem igaz, ezért ezt az állítást 
visszautasítja, és megkéri a polgármester asszonyt – ahogyan azt ő is többször 
megtette már –, hogy ne tévedjünk a politika mezsgyéjére.  

Takács Béla képviselő 
Ezt a tájékoztatót azoknak a képviselőknek kértük, akik újként kerültek a testületbe. 
Nem tudja, hogy mi az oka, hogy minden ülésen olyan hangnem alakul ki, hogy szinte 
nem tudja, hol van, Miből adódik ez? Talán adódhat abból, hogy képzavarban vannak 
ezért, mert baráti kapcsolatban vannak a képviselők, és tegezik egymást, és ezt 
folytatják a testületi ülésen is. Vélemény szerint el kellene dönteni, hogy a testületi 
üléseken milyen módon tiszteljék egymást, hogy megfelelő hangnem és stílus 
alakuljon ki. Minden képviselőt azért választottak meg ide, hogy a város lakosságát 
képviselje.  
Az a kérdés, hogy a Palócföldi Népi Iparművészek Egyesületének elnökével milyen 
szinten és hogyan tud kijönni a Tourinform Iroda vezetője, csak sajnálkozni tud. A 
polgármester asszony már jelezte, hogy ez az épület kézművesháznak készült, de ez a 
funkció csak működget, ha van lehetőség rá. Be van rendezve ez az épület, és úgy 
tűnik, hogy irodaként nagyon jól működik. Nem tudja, hogy volt-e egyeztetés az 
anyagban szereplő programtervezet tekintetében a két vezető között. Örül neki, hogy a 
kézműves foglalkozást az irodavezető azokkal gondolja megvalósítani, akik Szécsény 
és környékén élnek. A kézművesek vezetője tudott az előre meghatározott időpontokra 
reagálni? Az anyag tartalmazza, hogy hány nyertes pályázat volt, amikor a Tourinform 
Iroda az Palócföldi Népi Iparművészek Egyesületének pénzt szerzett. Amikor egy 
pályázatot megnyer valaki, és abban több résztvevő volt, akkor mindenki szereti 
magánének tudni azt. Úgy gondolja, hogy Szécsény városa ezzel a Kézműves házzal 
csak gazdagodott, ennek a működtetését biztosítani kell, de ehhez az érintett 
szervezeteknek együtt kell működni.  

Pintérné Kanyó Judit TOURINFORM Iroda vezetője 
Nem tudja megmondani, mi az oka, hogy nem jó a kapcsolat, és ezt nagyon sajnálja. 
Az irodában, és ezt minden ott dolgozó nevében mondhatja, minden megtesznek azért, 
hogy a Palócföldi Népi Iparművészeknek ebben a házban helye legyen, kézműves-
foglalkozásokat tarthassanak. Az említett támogatásokat az iroda pályázta meg, és 
ezért nagyon sokat dolgoztak. A termékek eladásával nem kevés munka van, nagyon 
sokat dolgoznak ezzel is. Véleménye szerint ez a ház nem alkalmas kézművesháznak, 
ez a ház akkora terekkel és helyekkel rendelkezik, hogy ott kézműves-foglalkozásokat 
lehet tartani. Úgy fogalmaztunk, hogy a „tiszta-munkák” tevékenységekre van 
lehetőség. Az egyesület vezetője a beszélgetésen elmondta, hogy azt szeretné, ha kis 
műhelyek alakulnának ki. Nem tudja, hogy kézművesek között mennyien vannak 
olyanok, akik a saját műhelyükön kívül, még egyet itt, a házba is fenn tudnának 
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tartani. A másik dolog a távolság – ide utazni, és itt folyamatosan dolgozni nem biztos, 
hogy vállalják. Nem tudja, hogy ezt kell-e a kézművesházban csinálni, vagy azt, amit 
eddig, hogy alkalmanként a kézművesek nagyon színvonalas bemutatót tartottak. Úgy 
véli, hogy ez a jövőben is nagyon színvonalasan működhetne így. Sok támogatást 
nyertek a kézműves-foglalkozásokra is. Azt sérelmezte, ha már van a városnak egy 
kézművesháza, akkor ezeket a foglalkozásokat ne a művelődési házban tartsák meg, 
hanem jöjjenek és használják ki a házat, rendezzék be és lakják be. A Tourinform 
belakta az irodát, úgy ahogyan kell. Berendezték, mindenféle kiadvány megtalálható, 
ami más hasonló irodákban megvan, a saját kiadványaikat is elhelyezték, és rendeztek 
különböző kiállításokat is.  
Az előterjesztésben szereplő rendezvényterveket megbeszélték az érintettekkel, és 
kérte, hogy segítsenek, ha valamiben együtt tudnak működni. Ez még csak egy 
tervezet, és nem a város összes rendezvénye van benne, ezek csak az iroda által 
szervezettek. Ennél több rendezvényt az iroda nem tud felvállalni, egyrészt 
foglalkoztatási problémáik is vannak, másrészt szeretnének a szakmai rendezvények 
szervezésére nagyobb hangsúlyt fektetni. A városi rendezvények megszervezése a 
művelődési központ feladata, nem a Tourinform Irodáé, de természetesen besegítenek. 
Varga Béla képviselő úr által javasolt rendezvények nagyon jók lennének, de ehhez 
meg kell nyerni a vállalkozókat, szponzorokat kell szerezni. 
Az Utazás kiállításon 1997. óta minden évben részt vettek.  Az nagyon jó lehetőség, 
hogy most a megye kifizeti a költségeket, a megjelenéshez megfelelő anyagokkal 
rendelkeznek, köszönik a lehetőséget. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Sajnálja, hogy az irodának a kapacitása miatt nincs lehetősége, hogy az általa javasolt 
rendezvényeket felvállalják, de megérti. A város életében ez is fontos momentum, és 
azzal is egyetért, mint ahogyan azt Takács Béla képviselőtársa elmondta, hogy 
ezekhez a városi rendezvényekhez szükséges lenne, ha egyforma pavilonok és padok 
rendelkezésre állnának. Meg kellene bízni a kistérségi központot is, nézzenek utána a 
pályázati lehetőségeknek, hogy milyen lehetőség lenne egy ilyen komplex kiállítási 
anyagnak az elkészítését illetve megvásárlását meg tudnánk oldani, hiszen ez több 
millió forintos nagyságrendű.  
Takács Béla képviselőtársával maximálisan egyet tud érteni abban, hogy van bizonyos 
hangnem, és a magázás lenne kívánatos. A maguk részéről mindig megadják a kellő 
tiszteletet. Igaz vannak, akik markánsabban fogalmaznak, vannak, akik 
karakteresebben mondják el véleményüket, de ez így szép, hiszen heterogén a testület 
összetétele. Úgy véli, meg van bennük az együttműködési készség arra, hogy a város 
érdekeit képviseljék, a város érdekében tegyenek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Úgy véli, már mindenki elmondta véleményét az előterjesztett tájékoztatóval 
kapcsolatban, ezért a napirend vitáját bezárja.  
Kéri, igennel szavazzon, aki a Tourinform Iroda 2006. évi munkájáról készült 
tájékozatót elfogadja. 
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Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
5/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Szécsényi 
Tourinform Iroda 2006. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót az 
előterjesztésnek megfelelően elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
6.  Beszámoló az Idősek Ápoló Otthonának 2006. évi működéséről 
 (Beszámoló a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Bagó István a Bagó & Bagó Kft ügyvezetője igazgatója  
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A képviselő-testület az írásos előterjesztést megkapta. Kérdezi az előterjesztőt, hogy 
kíván-e szóbeli kiegészítést tenni az anyaggal kapcsolatban. 

Bagó István Bagó & Bagó Kft. ügyvezetője 
Minden leírt a beszámolóban, amit úgy gondolt, hogy szükséges. A felmerülő 
kérdésekre szívesen válaszol. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A beszámolót megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság, kéri elnök urat, 
ismertesse a bizottság javaslatát. 

Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
A bizottság a beszámolót egyöntetűen elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri először a képviselők kérdéseit, majd véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
Átolvasva az anyagot, egy jól működő idősek ápolóotthonáról kapott tájékoztatást. 
Kérdése, hogy milyen az intézmény kihasználtsága, tervezik-e az otthon bővítését? 
Kérdése, hogy jelen pillanatban hányan vannak a várakozó listán? 

Bagó István Bagó & Bagó Kft. ügyvezetője 
Jelenleg 21 fő van az otthonban, maximálisan ki van használva, mivel ennyi főre van 
megadva az engedély. Tervei szerint 100-120 fő elhelyezésére szolgáló intézményt 
szeretne kialakítani a két épületben, az erre vonatkozó terveket most készítik. Itt 
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háromféle kategória fog megjelenni. Az egyik változatba 3 fő kerül elhelyezésre egy 
szobában, és minden két szobához tartozna egy vizesblokk. Ezen felül lennének 1 és 2 
férőhelyes szobák is, külön vizesblokkal, és lenne 4 db olyan szoba, amelyben 
magasabb szintű ellátást biztosítanának a bentlakóknak, ezekhez külön vizesblokk és 
teakonyha tartozna. Jelen pillanatban 17 fő várakozik, hogy bekerülhessen.  

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Körülbelül mikorra várható, hogy elkészül az ápolóotthon bővítése?  

Bagó István Bagó & Bagó Kft. ügyvezetője 
Úgy gondolja, hogy maximum két éven belül megvalósul a bővítés. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Kérdése, hogy az állami normatíva hogyan érinti az otthon működését? 

Bagó István Bagó & Bagó Kft. ügyvezetője 
A jelenlegi helyzet szerint erre az évre nincs meg az otthon működésének a forrása. 
Olyan mértékben lecsökkent az állami normatíva, hogy vannak hézagok. Erre 
szeretnének egy tanulmányt kidolgozni a szociális bizottság elnökével. A jövő héten 
találkoznak, és meg megpróbálnak megoldást találni erre a problémára. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az otthont 2007-ben a HORTENZIA Időskorúak Ellátásáért Kiemelten Közhasznú 
Alapítvány működteti. Mivel más finanszírozási környezet van, ezért kérte meg a 
szociális bizottság elnökét, hogy vizsgálják meg, hogyan tudnánk ezeknek az 
embereknek az ellátását biztosítani, és a költségvetés elfogadásánál tudnánk ebben a 
kérdésben dönteni. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
Szeretné felhívni a polgármester asszony figyelmét, hogy az állami normatívák sajnos 
más területen is csökkentek, tehát más alapellátásban is előfordulnak hasonló 
nehézségek. Azt kéri, hogy az egyéb területen felmerülő nehézségekre ugyanolyan 
nyitottsággal próbáljunk meg reagálni.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az otthon vonatkozásában 21 idős ember sorsáról van szó, ami azért más, mint amit 
képviselő úr az előbb említett. Erre a kérdésre is a költségvetés tárgyalásánál fogunk 
visszatérni. 

Varga Béla képviselő, a Fidesz-KDNP képviselő-csoport vezetője 
A polgármester asszony az előbb említette a Hortenzia Alapítványt. Mivel nem ismeri, 
tájékoztatást kérne róla. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Amikor átadtuk a szociális intézmény működtetését, akkor célszerű megoldásnak 
látszott, hogy alapítványi formában működjön, ezért hozták létre a HORTENZIA 
Időskorúak Ellátásáért Kiemelten Közhasznú Alapítványt. Az alapítvány átvette az 
idősek otthona működtetését, a szociális étkeztetést és a házi szociális ellátást is.  

Bagó István Bagó & Bagó Kft. ügyvezetője 
A közhasznú alapítvány több állami normatívát tudott lehívni, ezért volt célszerű az 
ilyen jellegű működtetés. Mivel azonban tovább már ilyen módon sem biztosított a 
működés, a 21 emberért, akit az önkormányzat még szociális alapon vett fel 
bentlakónak, a felelősséget vállalnia kell, és biztosítania kell a kiesett bevétel pótlását. 

Szenográdi Ferenc képviselő 
Képviselőtársai vegyék figyelembe, hogy a beszámoló mögött ott van 21, becsületben, 
munkában megöregedett ember. Nem mindegy, hogy életük alkonyán milyen 
körülmények között élnek, hogyan érzik magukat. Koruknál fogva ők már 
érzékenyebbek is. Többször volt bent az otthonban, és megnyugvásárára a bentlakók 
nagyon pozitívan nyilatkoztak az ellátásról, elismerően beszéltek az ápolókról, azt 
mondták, hogy valóban ez a második otthonuk. Úgy gondolja, hogy ez az otthon 
vezetőjének köszönhető. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Megköszöni a hozzászólásokat. Szavazásra bocsátja a beszámoló elfogadását az 
előterjesztés szerint. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
6/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Bagó & Bagó 
Kft. ügyvezető igazgatója által készített, az Idősek Ápolóotthonának  
2006. évi tevékenységéről szóló beszámolót az előterjesztésnek 
megfelelően elfogadja. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
7.  Térítési díjak megállapításáról rendeletalkotás 

(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Kissné Szita Mária pénzügyi osztályvezető 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta az Egészségügyi és Szociális Bizottság, kéri elnök urat, 
ismertesse a bizottság javaslatát. 

Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 6 %-os emelést javasol, a 6,2 % inflációt 
figyelembe véve.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is. Mivel elnök úr nem tud részt 
venni az ülésen, kéri Antal Ferenc bizottsági tagot, hogy ismertesse a PB javaslatát.  

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 
A Pénzügyi Bizottság ülésén három fő volt jelen, egyhangúlag a 6,5 %-os emelés 
elfogadását javasolják a képviselő-testületnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, véleményét az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Sümegi Tamás képviselő 
A Fidesz-KDNP képviselőcsoport tagjai semmi olyan emelést nem tudnak támogatni, 
ami több terhet jelent a lakosságnak a feltétlenül szükségesnél, ezért a szociális 
bizottság javaslatát támogatják.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Két javaslat hangzott el a két bizottság részéről. Először a szociális bizottság javaslatát 
bocsátja szavazásra, mely szerint a térítési díjaknál 6 %-os emelés lesz. 
 
A képviselő-testület a javaslatot 10 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nélkül) elfogadta, és az alábbi rendeletet alkotta: 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
1/2007.(II.1.) rendelete 

a térítési díjak megállapításáról 
 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a szociális igazgatásról 
és szociális ellátásról szóló, módosított és kiegészített, 1993. évi III. 
törvényben biztosított jogkörében eljárva az alábbi rendeletet alkotja: 
 

1. § 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a térítési díjakat az 
alábbiak szerint határozza meg: 
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adatok: Ft/adag 
    Tízórai/ 

   Reggeli 
    Ebéd Uzsonna/ 

Vacsora 
Teljes 
ellátás 

1. Bölcsőde    365 
2. Óvoda 59 214 59 332 
3. Általános iskola 70 276 71 417 
4. Gimnázium 70 276 71 417 
5. Idősek Klubja 218 472 360 1050 
6. Szociális étkeztetés  472   
7. Felnőtt ebéd 

(valamennyi intézményben) 
 477   

 
2. § 

A házi szociális gondozás térítési díját 244 Ft/óra-ban határozza meg. 
 

3. § 
A házi szociális gondozásnál, a szociális étkezésnél és az Idősek Klubjában 
a gondozott jövedelmi viszonyának függvényében, az alábbi kedvezményes 
díjtételeket határozza meg: 
 

Térítési díj 
 

Jövedelem 
Ft/hó 

Kedvez-
ményes 

térítési díj 
mértéke 

Házi szoc. 
gondozás 

Ft/óra 

Szociális 
étkeztetés; 

Idősek 
Klubja 
ebéd 

Ft/ebéd 

Idősek 
Klubja 
Ft/nap 

  27.130-ig 30 % 73 142 315 
27.131 - 35.000-ig 50 % 122 236 525 
35.001 - 45.000-ig 70 % 171 330 735 
45.001 - 55.000-ig 90 % 220 425 945 
55.001 - től    100 % 244 472 1.050 

 
4. § 

Az intézmények gyermek és felnőtt élelmezési tevékenységét a Szécsényi 
Gyermek- és Közétkeztetési Kht. látja el. 
 

5. § 
(1) A térítési díj a nyersanyagnormán felül általános forgalmi adót is 

tartalmaz. 
(2) Az alkalmazottak és vendégek intézményenként egységesen térítenek 

az étkezésért. A térítési díj az (1) bekezdés alatt jelzetteken kívül az 
előállítási költséget is tartalmazza. 

(3) A nyersanyagnorma, az áfa és az előállítási költség díjtételeit a 
rendelet függeléke tartalmazza. 
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6. § 
E rendelet 2007. február 1-től lép hatályba. 
Ezzel egyidejűleg hatályát veszti a 8/2001.(IV.24.) számú és az azt 
módosító 19/2006.(IX.08.) számú rendelet.  
  
Szécsény, 2007. január 31. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
  
 
8.  Előterjesztés a 2006. évi költségvetési rendelet módosítására 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A rendet-tervezetet megtárgyalta a Pénzügyi Bizottság is, kéri Antal Ferenc bizottsági 
tagot, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, a Pénzügyi Bizottság tagja 

A Pénzügyi Bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a rendeletmódosítást a 
képviselő-testületnek. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Pénzügyi Bizottság javaslatát is figyelembe véve, szavazásra bocsátja a 
költségvetési rendelet módosítására vonatkozó tervezet elfogadását. 
 
Szavazáskor nem tartózkodott az ülésteremben Pintér Sándor képviselő. A képviselő-
testület létszáma: 11 fő. 
 
A képviselő-testület a tervezetet elfogadva, 11 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi rendeletet alkotta:  
 

Szécsény Város Önkormányzat a Képviselő-testületének 
2/2007.(II.01.) rendelete 

az önkormányzat 2006. évi költségvetéséről szóló 
3/2006.(II.14.) rendeletének módosítására 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
2006. évi költségvetéséről szóló 3/2006.(II.14.) rendeletét az alábbiak 
szerint módosítja: 
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1. § 
A költségvetési rendelet 3. §-ában jelzett kiadások és bevételek 
főösszegei és a forráshiány az alábbiak szerint változik: 
 
 Bevételi főösszeg növekedése:    45.042 E Ft 
 Kiadási főösszeg növekedése:   40.873 E Ft 
 Forráshiány csökkenése:  4.169 E Ft 

 
2. § 

A költségvetési rendelet 2. § (2) bekezdésében hivatkozott 3. számú 
melléklet e rendelet melléklete szerint változik. 
 

3. § 
E rendelet kihirdetése napján lép hatályba. 
 
Szécsény, 2007. január 31. 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet s.k. 
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet s.k. 

polgármester 
 
 
9.  Alapfokú művészetoktatás és a mezőgazdasági szakképzés feladatátadásáról 

szóló megállapodás meghosszabbítása 
(Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
Előterjesztő: Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 

 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A szakképző iskolai oktatás és az alapfokú művészeti oktatás nem kötelező feladata az 
önkormányzatnak. A képviselő-testület a megalakulásától számított hat hónapon belül 
dönthet úgy, hogy ezen feladatok ellátását átadja a Megyei Önkormányzat Közgyűlése 
részére. A művészeti iskola feladatátadására vonatkozó megállapodás-tervezet az 
előterjesztésben szerepelt. A szakképző iskola vonatkozásában még további egyeztető 
tárgyalások szükségesek.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy a határozati javaslatokat az előterjesztésnek 
megfelelően fogadják el. 
Az előterjesztést megtárgyalta az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság is, 
kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 

Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az oktatási bizottság egyhangúlag javasolja a feladatok ellátásának megyei 
önkormányzat részére történő átadását. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
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A bizottság javaslatának megfelelően szavazásra bocsátja az előterjesztésben szereplő 
határozati javaslatok elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatokat elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatokat hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
7/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. LXV. törvény 115. § (5) bekezdése és 
a közoktatásról szóló 1993. évi LXXXIX. törvény 86. § (3), valamint 
a 88. § (9) bekezdése alapján az önkormányzat forráshiányos 
költségvetésére tekintettel – a nem kötelezően ellátandó – alapfokú 
művészeti oktatási feladatok ellátását nem vállalja, azt megállapodás 
alapján a Nógrád Megyei Önkormányzat Közgyűlése részére 2007. 
július 01 – 2011. június 30-ig tartó időre átadja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megyei 
önkormányzatnak történő feladatátadásra vonatkozó döntést küldje 
meg a Nógrád Megyei Önkormányzat Közgyűlése elnökének, készítse 
elő a feladatátadásra vonatkozó megállapodást, s azt ismételten 
terjessze a képviselő-testület elé jóváhagyásra. 
 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Polgármester 

 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
8/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. LXV. törvény 115. § (5) bekezdése és 
a közoktatásról szóló 1993. évi LXXXIX. törvény 86. § (3), valamint 
a 88. § (9) bekezdése alapján az önkormányzat forráshiányos 
költségvetésére tekintettel – a nem kötelezően ellátandó – a Lipthay 
Béla Mezőgazdasági Szakképző Iskola által biztosított oktatási 
feladatok ellátását továbbra sem vállalja, azt az 1999. július 01 – 2009. 
június 30-ig szóló megállapodás 2011. június 30-ig történő 
meghosszabbításával a Nógrád Megyei Önkormányzat Közgyűlése 
részére átadja. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a megyei 
önkormányzatnak történő feladatátadás megállapodásának 
meghosszabbítására vonatkozó döntést küldje meg a Nógrád Megyei 
Önkormányzat Közgyűlése elnökének, készítse elő a feladatátadásra 
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vonatkozó megállapodás meghosszabbítását, s azt ismételten terjessze 
a képviselő-testület elé jóváhagyásra. 
 
Határidő: 2007. június 30. 
Felelős: Polgármester 

 
 
10.  Az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési Szabályzatának 

jóváhagyása 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Az alakuló ülésen kapott felhatalmazás alapján az önkormányzat és szervei szervezeti 
és működési szabályzatát a jogszabályok alapján felülvizsgálta, és az előterjesztés 
szerint tesz javaslatot az SZMSZ megalkotására. Kéri a képviselőket, hogy az 
előterjesztést tárgyalják meg, és döntsenek a működési szabályokról. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők kérdéseit, javaslatát az előterjesztéssel kapcsoltban. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Észrevételezi, hogy a paragrafusokra való hivatkozások nem mindig pontosak a 
tervezetben. 
Az 5. oldalon, a 19. (3) bekezdésben szerepel, hogy 5 nappal korábban kell kiküldeni a 
rendes ülés meghívóját. Ez a törvényi minimum, kérdése, hogy nem lehetne ez 10 nap? 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Sajnos néha még ezt is nehéz tartani, mivel sok esetben az előterjesztések előkészítése 
hosszú időt vesz igénybe, és gyakran adódnak olyan aktuális kérdések, melyekben 
sürgős a döntés, és a testület elé kell terjeszteni. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Az ülésre meghívandók listáját javasolja kiegészíteni a helyi média képviselőivel. A 
meghívót célszerű lenne a városi televízióban is közzétenni, mert sokszor a lakosok 
nem is tudnak róla, hogy ülés van.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Véleménye szerint a városi televízióban megfelelő a lakosság tájékoztatása az 
üléseken történtekről, mert mindig készül összefoglaló a döntésekről. Máshol sem 
hívják meg tanácskozási joggal a média képviselőit. 
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Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Az ülésen nyilvánosak, a hirdetőtáblán kifüggesztésre kerül a meghívó. Véleménye 
szerint is az összefoglaló tájékoztatás célszerű a lakosság felé az ülésekről. Ezen kívül 
az ügyintézéssel kapcsolatos, és a lakosságot érintő, jogszabályi változások miatti 
tudnivalókról is szokott tájékoztató lenni a városi tévében. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Elfogadja az érvelést, és visszavonja ezen javaslatát. 
A 27. § (2) bekezdésbe és a 30. § (2) bekezdésbe, továbbá a 37. §-ba be kell írni a 
„képviselői csoportot” is. 
A 35. § (5) bekezdésben a „témakörben” szó helyett, a „tárgyban” szót lenne célszerű 
használni. Ugyanezen szakasz (6) bekezdésében „a képviselő-testület nem fogadja el”, 
kifejezés helyett „a képviselő-testület sem fogadja el” kifejezés lenne helyen. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Elfogadja az észrevételeket, mert így pontosabb a megfogalmazás. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A 41. § (3) bekezdésben az szerepel, hogy a polgármester dönt arról, hogy az ülésen 
megjelent állampolgárok véleményt nyilváníthatnak-e. Ezt nem tartja 
demokratikusnak, véleménye szerint ebben a kérdésben a képviselő-testületnek kell 
dönteni. 
A tervezet azt tartalmazza, hogy a jegyzőkönyvet a hangfelvétel alapján kell készíteni. 
Visszahallgatta néhány ülés felvételét, és megállapította, hogy azok nagyon rossz 
minőségűek. Felhívja a figyelmet arra, hogy szerezzen be a hivatal megfelelő technikai 
berendezést, mert a jelenlegi nem alkalmas a szabályzat 52. § (1) bekezdésében 
foglaltak teljesítésére.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Ez az igény már az 1998-2002-es ciklus idején felmerült, de akkor sem tudtak 
fedezetet biztosítani rá a költségvetésben, mivel igen drága a berendezés. Két cégtől is 
kértünk már árajánlatot ilyen konferencia rendszerre, az egyik ajánlat, 2,5 millió 
forintról szólt.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Vannak ettől olcsóbb rendszerek is. Erre a problémára minél előbb megoldást kell 
találni. 
A 71. § (1) bekezdését javasolja kiegészíteni azzal, hogy „a képviselő-csoporthoz 
független képviselők csatlakozhatnak”. 
A 88. § (2) bekezdésében szerepel, hogy a polgármester évente egy alkalommal 
tájékoztatja a város lakosságát az önkormányzat vagyoni helyzetének alakulásáról.  
Kérdése, hogyan, milyen módon? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az éves költségvetési beszámoló keretében kerül erre sor. 
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Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Akkor javasolja a szöveget kiegészíteni azzal, hogy: „az éves költségvetési beszámoló 
mellékleteként”. 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
A tanácsnok úr által javasoltakat elfogadja, kéri, ezzel együtt vegyék figyelembe a 
tervezetet. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kérdése, hogy mint városfejlesztési tanácsnok, megkaphatná-e a kistérségi többcélú 
társulás működésével kapcsolatos azon előterjesztéseket, anyagokat, melyek érintik a 
város fejlesztését. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A többcélú társulás a társulási megállapodásban szereplő szabályok alapján működik, 
amely ezt nem tartalmazza, de meg fogja beszélni a kérést polgármesterekkel.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Úgy gondolja, hogy minden települési képviselőnek jogában áll ezekbe az anyagokba 
betekinteni, ezért nem érti, mi a probléma. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A betekintés természetesen biztosított minden képviselő számára, de hogy az 
előterjesztéseket még külön megküldjék, ezt meg kell beszélnie a társulás tagjaival. 
Megállapodásban van szabályozva, hogy ki, milyen anyagot kap meg. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő, a Műemléki, Idegenforgalmi és Városfejlesztési Bizottság elnöke 
Csatlakozik a tanácsnok úr javaslatához, és ő is kér egy példányt az előterjesztésekből. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Mint mondta, a kérést meg fogja beszélni a társulás tagjaival. Nagyon jó kapcsolat 
alakult ki a térségi polgármesterek között, és megállapodtak abban, hogy minden 
felmerülő kérdést megbeszélnek egymással. 
Mivel több hozzászóló nem jelentkezett, szavazásra bocsátja a szervezeti és működési 
szabályzatra vonatkozó rendelet elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 12 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) az alábbi rendeltet alkotta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
3/2007.(II.01.) rendelete 

az Önkormányzat és Szervei Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról 

 
A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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11.  Szécsény Város Önkormányzata és a Cigány Kisebbségi Önkormányzat 
között megállapodás jóváhagyása 

 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Az államháztartásról szóló törvény szerint, a város önkormányzata és a kisebbségi 
önkormányzat között létrejövő megállapodásban kell rögzíteni a városban megalakult 
cigány kisebbségi önkormányzat költségvetési gazdálkodásával kapcsolatos részletes 
szabályokat, eljárási rendet, valamint az együttműködés egyéb területeit.  
A kisebbségi önkormányzat képviselő-testülete is megtárgyalta az előterjesztett 
megállapodás-tervezetet, és azt javasolja jóváhagyni. 
Kéri a képviselő-testület a megállapodás-tervezet megvitatására és elfogadására. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja a megállapodás-tervezet elfogadását. Szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
9/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete a határozat 
melléklete szerint jóváhagyja a Szécsény Város Önkormányzata és a 
Cigány Kisebbségi Önkormányzat közötti megállapodást. 
 
Felhatalmazza a polgármestert a megállapodás aláírására. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
12.  Előterjesztés a „Salgótarján és vonzáskörzetének szakképzés-fejlesztési terve 

és beruházási koncepciója” című pályázatról 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztők:  Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 

Antal Ferenc bizottsági elnök 
  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztés megtárgyalta az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság, 
kéri elnök urat, ismertesse a bizottság javaslatát. 
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Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az előterjesztés részletes tájékoztatást ad az eltelt időszakban a projekt megvalósulása 
érdekében tett lépésekről, a konzorciumi együttműködésben ellátandó közös 
funkciókról, a stratégiai célok meghatározásáról. A konzorciumi működés kézikönyve 
még nem készült el, várhatóan február elején kerül jóváhagyásra. A bizottság az 
előterjesztést elfogadásra javasolja. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az előterjesztésben javaslatot tett arra, hogy a konzorcium tanácsba Kolosiné dr. 
Percze Zsuzsanna alpolgármestert és Antal Ferencet, az oktatási bizottság elnökét 
delegálja a testület. Kéri a képviselő-testületet a határozati javaslat elfogadására. 
Úgy véli, hogy az általa javasolt alpolgármester asszony és bizottsági elnök úr, aki a 
szakképző iskola igazgatóhelyettese, megfelelően tudja képviselni a konzorciumban a 
város és a szakképző iskola érdekeit.  

Sümegi Tamás képviselő 
Kérdezi, hogy miért nem pedagógust delegálunk ebbe a konzorciumba? 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Volt arra is lehetőség, hogy az ülésekre elmenjenek az érintett önkormányzatok 
oktatási bizottságainak tagjai, szakmai előterjesztéseket tehettek, de tőlünk egyetlen 
bizottsági tag sem vett részt ezen az ülésen. Kezdettől fogva ők ketten vettek részt 
ebben a munkában, és hozzáértéssel végezték feladatukat. 

Sümegi Tamás képviselő 
Mint az oktatási bizottság tagja, jelezte, hogy nem tud részt venni ezen a 
tanácskozáson. Nem a szakmai hozzáértését kérdőjelezte meg az alpolgármester 
asszonynak, csak azt kérdezte meg, miért nem pedagógus vesz részt ebben a 
munkában.  

Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármester 
Jelzi, nem ragaszkodik ahhoz, hogy a konzorciumba őt delegálja a testület. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatásul elmondja, hogy a többi önkormányzat is vagy a polgármestert, vagy az 
alpolgármestert delegálta a konzorciumba. Az alpolgármester asszony a fenntartót 
fogja képviselni ebben a konzorciumban, és véleménye, hogy megfelelően tudja majd 
képviselni a város érdekeit. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A képviselő-csoport úgy gondolja, hogy a fenntartót képviselje Antal Ferenc, az 
oktatási bizottság elnöke, és az oktatási intézmények részéről is delegáljanak egy 
embert, akit szakmai szempontból erre alkalmasnak tartanak.  
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Antal Ferenc képviselő, az Oktatási, Művelődés, Ifjúsági és Sport Bizottság elnöke 
Az öt konzorciumi tag mindegyike két főt delegál, akik létrehozzák a konzorciumi 
tanácsot. Tájékoztatásul elmondja, hogy a fenntartó részéről csak képviselőt lehet 
delegálni.  

Szenográdi Ferenc képviselő 
A bizottsági ülésen is elmondta, hogy az alpolgármester asszony folyamatában részt 
vett az anyag előkészítésében. Úgy véli, mindenki tudja, hogy napjainkban legnagyobb 
érték az információ – és ő olyan háttér információkkal rendelkezik, mivel az anyag 
készítésében részt vett, hogy sokkal gyorsabban tud lépni. És aki gyorsabban lép, az 
időt nyer. Másodsorban ez egy olyan beosztás, ahol az egyfajta rálátás mellett, a jogi 
végzettség is előnyt jelent. Részünkről a lehető legjobb a két személy delegálása, mert 
a bizottsági elnök úr rendelkezik a megfelelő pedagógia felkészültséggel, és az 
alpolgármester asszony minden más egyéb dologgal. A maga részéről támogatja a két 
személy delegálását. 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Úgy véli, adott kérdésben konszenzusra tudnak jutni, ezért visszavonja javaslatát, és 
támogatja az alpolgármester asszony delegálását. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja, hogy szavazzanak a kérdésben. Az előterjesztés szerint bocsátja szavazásra 
a határozati javaslat elfogadását. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 9 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett, 
ellenszavazat nélkül (a két érintett képviselő nem szavazott) az alábbi határozatot 
hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
10/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a „Salgótarján és 
vonzáskörzetének szakképzés-fejlesztési terve és beruházási 
koncepciója” című pályázathoz kapcsolódó Konzorcium Konzorciumi 
Tanácsába Kolosiné dr. Percze Zsuzsanna alpolgármestert és Antal 
Ferencet, az Oktatási, Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság elnökét 
delegálja. 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a delegált tagok 
meghatalmazásának elkészítésére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
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13.  Támogatási kérelmek elbírálása 
 (Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
 Előterjesztő: Kissné Szita Mária pénzügyi osztályvezető   

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A beérkezett támogatási kérelmeket a Pénzügyi Bizottság elé terjesztette, és a 
bizottság egyhangúlag olyan állásfoglalást hozott, hogy a támogatási kérelmek 
elbírálására nem kíván javaslatot tenni, csak a támogatási keret megállapításáre illetve 
esetleges megemelésére fognak javaslatot tenni. Javasolták, hogy a költségvetés 
elfogadása után, március hónapban az önkormányzat pályáztassa meg a támogatási 
keretet, és kerüljön meghatározásra egy szempontrendszer az elbírálás 
vonatkozásában. Ezzel kapcsolatban kéri a képviselő-testület véleményét is. 
Kéri a képviselő-testületet, hogy az előterjesztést vitassák meg, és hozzanak döntést a 
támogatási kérelmekben. Az Iglice Egyesület a táncosok Budapestre történt utazásához 
kért támogatást. 

Takács Béla képviselő 
Olyan megtiszteltetés érte az Iglice Néptánccsoportot, hogy az országból összesen 11 
csoportot hívtak az Erkel Színházba, és az Iglice köztük volt. Az Észak-Magyarországi 
Régiót Miskolc és Szécsény képviselte ezen a rendezvényen. Szécsény város a 
legkisebb település, aki meghívást kapott. Ilyen volumenű rendezvényre Nógrád 
megyéből eddig csak egy alkalommal hívtak meg csoportot, a Nógrád Táncegyüttest. 
Azt szerette volna ezzel csak jelezni, hogy ez az ifjúsági tánccsoport Szécsény jó 
hírnevét erősítette ezen a rendezvényen. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja a kérelem támogatását az előterjesztés szerint. Szavazásra bocsátja a  
határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
11/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Szécsényi 
Iglice Közhasznú Egyesület részére, a Budapesten megrendezendő 
Országos Ifjúsági Néptánc Antológiára történő utazáshoz, utaztatási 
költség rendezésére – elszámolási kötelezettséggel – 50.000 Ft 
összegű támogatást nyújt. 
 
Utasítja a Pénzügyi és Intézményirányítási Osztályt a támogatási 
összeg kifizetésére 
 
Határidő: ételemszerűen 
Felelős: Polgármester 
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Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A Múzeum Baráti Kör fennállásuk 30. évfordulója méltó megünnepléséhez, kiállítás 
rendezéséhez és kiadvány megjelentetéséhez kérte a támogatást. Kéri  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A Múzeumbaráti Kör fennállása alatt nagyon sok társadalmi munkát végzett a 
városban. 1988-ban a szentkorona visszahelyezése is az ő kezdeményezésükre és 
segítségükkel valósult meg. Úgy véli, hogy nagyon jól működő, lelkes civil szervezet, 
idősek és fiatalok egyaránt vannak tagjai között. Javasolja a támogatás megítélését. 
Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
12/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyar 
Mezőgazdasági Múzeum Barátainak Köre Szécsényi Helyi Csoportja 
részére, fennállásuk 30. évfordulója méltó megünnepléséhez kiállítás 
rendezésre és kiadvány megjelentetésére – elszámolási 
kötelezettséggel  – 50.000 Ft összegű támogatást nyújt. 
 
Utasítja a Pénzügyi és Intézményirányítási Osztályt a támogatási 
összeg kifizetésére 
 
Határidő: ételemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Felolvasás útján ismerteti a II. Rákóczi Ferenc Általános Iskola, Óvoda és Bölcsőde 
Gyermekmosoly Szülői Szervezetének támogatási kérelmét, melyben leírják, hogy az 
idei Morzsa Bál bevételét korszerű, új óvodai fektetők vásárlására kívánják fordítani, 
és ehhez kérik a képviselő-testület támogatását.  
Kéri a képviselők döntését a kérelemben foglaltakkal kapcsolatban. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Évek óta az a szokás minden intézmény esetében, hogy az önkormányzat ugyanannyi 
támogatást nyújt a kitűzött cél megvalósításához, mint amennyi a jótékonysági bál 
bevétele. A fektetők megvásárlása az önkormányzat feladata lenne. Ha a cél 
megvalósul, minden óvodás új, korszerű ágyban pihenhet. 
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Takács Béla képviselő 
Egy előzetes kalkuláció jó lett volna, mert lehet, hogy nem kell ugyanannyit 
hozzátenni a bevételhez, csak kiegészíteni, hogy meglegyen a beszerzéshez szükséges 
összeg. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A beszerzéshez úgyis ajánlatokat fogunk kérni, akkor már látható lesz mennyi pénz áll 
rendelkezésre. Az előzetes tájékozódás alapján, valószínűleg szükség lesz a bál 
bevételéhez még egyszer annyit hozzátenni. Kéri a képviselőket, támogassák a szülői 
szervezet kérését. 
Ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
13/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete egyetért a 
szécsényi Gyermekmosoly Szülői Szervezet azon céljával, hogy a 
VIII. alkalommal megrendezésre kerülő jótékonysági Morzsa Bál 
bevételét korszerű, új óvodai fektetők vásárlására kívánják fordítani, 
ezért ennek megvalósulását ugyanannyi összeggel támogatja, mint a 
bál e cél megvalósítására fordított bevétele. 
A pontos összeg meghatározására a Szülői Szervezet Elnöke által 
készített kimutatás alapján kerül sor, mely támogatási összeg másra 
nem használható fel. 
 
Határidő: azonnal, illetve értelemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 

Kissné Szita Mária Pénzügyi és Intézményirányítási Osztály vezetője  
A balassagyarmati Szabó Lőrinc Általános Iskola igazgatója az országos Zrínyi Ilona 
Matematika Versenyen résztvevő tanulók jutalmazásához kért támogatást. Ezen a 
versenyen 40 szécsényi gyermek vesz részt, az ő megvendégelésükre és ajándékukra 
javasolta a 20 ezer forint támogatás megítélését. Kéri a képviselő-testület döntését.  

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Javasolja a 20 ezer forint összegű támogatást megítélését. Szavazásra bocsátja a 
határozati javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
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Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
15/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
balassagyarmati Szabó Lőrinc Általános Iskola részére, az országos 
Zrínyi Ilona Matematika Versenyen résztvevő tanulók jutalmazására, 
megvendégelésére 20.000 Ft összegű támogatást biztosít elszámolási 
kötelezettséggel. 
 
Utasítja a Pénzügyi és Intézményirányítási Osztályt a támogatási 
összeg kifizetésére 
 
Határidő: ételemszerűen 
Felelős: Polgármester 

 
 
14. Egyebek 
 
a./ Szerencsejáték Felügyelet ajánlata lóversenyfogadó iroda létesítésére 
      (Levél a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 

Bartusné dr. Sebestyén Erzsébet címzetes főjegyző 
Felolvasás útján ismertet a Szerencsejáték felügyelet levelét, melyben nyilatkozatot 
kérnek az önkormányzattól arra vonatkozóan, hogy a városban támogatja-e lóverseny- 
és bukmékerfogadó iroda létesítését. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Kéri a képviselők véleményét az ajánlattal kapcsolatban. 

Pintér Sándor képviselő, az Egészségügyi és Szociális Bizottság elnöke 
Nem látja, hogy egy ilyen iroda milyen pluszt jelentene a város irányába, viszont 
véleménye szerint egy újabb lehetőség lesz a meggondolatlan embereknek, hogy 
szórják a pénzüket. Nem támogatja az iroda létesítését. 

Dr. Kerényi Csaba képviselő 
A lóversenysportot szeretnék rentábilisság tenni, mert az egész világon az, csak 
Magyarországon nem, azért találták ki, hogy a fogadóirodának országos hálózatot 
kellene kiépíteni.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
A város rétegződését, az emberek szociális helyzetét és azok magas számát, akik a 
veszélyeztetettek számítanak, figyelembe véve, nem tudja támogatja a fogadóiroda 
létesítését. Egyébként Interneten is lehet fogadni annak, aki akar. 
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Szenográdi Ferenc képviselő 
Szintén nem támogatja, hogy lóverseny- és bukmékerfogadó iroda legyen a városban. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
A javaslatokat is figyelembe véve ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
Fentiek után a képviselő-testület 10 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett 
(ellenszavazat nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
14/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, tekintettel arra, 
hogy a városban semmilyen hagyománya nincs a lóversenysportnak és 
a lakosság szociális viszonyait is figyelembe véve, nem kíván élni a 
Pénzügyminisztérium és a Szerencsejáték Felügyelet ajánlatával, nem 
támogatja lóverseny- és bukmékerfogadó iroda létesítését Szécsény- 
ben.  
 
A képviselő-testület megbízza a polgármestert, hogy a határozatról a 
kérelmezőt értesítse. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
b./ Javaslat bizottsági tag megválasztására 
 

Pintér Sándor képviselő 
Igen sajnálatos esemény, hogy Galcsik Zsolt lemondott tagságáról az Oktatási, 
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságban. A helyére javasolja Barinyák Károlyt 
megválasztani. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Erre a bizottsági tag választásra nem készült előterjesztés, de amennyiben a képviselő-
testület döntést akar hozni, és nincs más indítvány, akkor egyetért, hogy szavazzanak a 
kérdésben.  

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Jó lenne, ha az oktatási bizottság teljes létszámmal végezhetné munkáját. ezért 
javasolja, hogy szavazzanak a kérdésben. 
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Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az indítványokat figyelembe véve ismerteti, és szavazásra bocsátja a határozati 
javaslatot. 
 
A képviselő-testület a javaslatot 12 igen szavazattal (ellenszavazat és tartózkodás 
nélkül) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
16/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete, az Oktatási, 
Művelődési, Ifjúsági és Sport Bizottságba Barinyák Károlyt (3170 
Szécsény, Kassai út 56.) választja meg kültagnak, a bizottsági 
tagságáról lemondott Galcsik Zsolt helyére. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy az újonnan 
megválasztott bizottsági tag eskütételével kapcsolatos intézkedéseket 
tegye meg. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
c./ Képviselői tájékoztatók, kérdések 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy Daróczi Tibor Szécsény, Bem apó út 31. 
szám alatti lakost életmentő kitüntetésre terjesztette fel a megyei közgyűléshez. 
Daróczi Tibor 2006. áprilisában, saját életét kockáztatva mentette ki az utcájukban 
lévő, égő családi házból a tulajdonost. A közgyűlés a javaslatot elfogadva, nevezett 
részére életmentő kitüntetést adományozott, melynek átadására február 15-én kerül 
sor.  
 

Dr. Havasi Zoltán képviselő 
Javasolja, hogy a képviselők a testületi ülés anyagát elektronikus úton (E-mail-ben) 
kapják meg. Ezzel nagyon sok papírt meg lehetne takarítani. 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az ötletet jónak tartja, javasolja, hogy közösen keressenek megoldást erre. Nem 
biztos, hogy minden képviselő megfelelő eszközzel rendelkezik, hogy ilyen módon 
fogadja az előterjesztéseket. Az SZMSZ-ben sem így van szabályozva, de ha valami jó 
módszert sikerül kidolgozni, és a képviselő nyilatkozik, hogy hozzájárul ahhoz, hogy 
az anyagokat ilyen módon kapja meg, úgy véli nem lesz ennek akadálya. 
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Zárt ülés elrendelése 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az önkormányzat vagyonát érintő kérdés megtárgyalására zárt ülés tartását 
indítványozza. Szavazásra bocsátja a kérdést. 
 
A képviselő-testület a javaslatot elfogadva, 12 igen szavazattal (ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül) az alábbi határozatot hozta: 
 

Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
17/2007.(I.31.) számú határozata 

 
Szécsény Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat 
vagyonával való rendelkezést érintő napirend megtárgyalására az Ötv. 
12 § (4) bek. b) pontja alapján zárt ülést tart. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
 
A zárt ülésről külön jegyzőkönyv készült. 
 

Dr. Serfőzőné dr. Fábián Erzsébet polgármester 
Az ülést a napirendek megtárgyalása után 2050 órakor bezárta. 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 

 
Bartusné  

dr. Sebestyén Erzsébet  
címzetes főjegyző 

Dr. Serfőzőné  
dr. Fábián Erzsébet  

polgármester 
 


